
 

K točki 10 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v juniju 2023 
 

Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Janez Perušič: 
1. Na moje vprašanje glede gradnje pri mesnici Pepe medobčinski inšpektor odgovarja, 
da nima pristojnosti, ker gre za prenovo objekta. Ne gre za objekt, ki se prenavlja na ulici Na 
bregu, temveč za objekt ob makadamski poti (Pri mostu), ki vodi od mesnice Pepe proti 
Grajski cesti. Že več kot deset let je od kar sem opozoril na zadevo.  

 
ODGOVOR: Glede tega je pristojen gradbeni inšpektor in ne medobčinski. Kolikor mi je 
poznano, gradbena inšpekcija tukaj  vodi postopek še iz časa bivše županje. Gradnja 
objektov, dograjevanje ni v naši pristojnosti in mi ne moremo vplivati na delo gradbene 
inšpekcije.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, MIR. 
 
Renata Butala: 
1.  Občina Črnomelj bo sodelovala pri prijavi na Interreg SI-HR 2021-2027 v dveh 
projektih. Kaj bosta projekta prinesla obkolpskim krajem? Z odgovorom nisem zadovoljna, 
saj me je zanimalo predvsem glede Kolpe, kjer že gori rdeči alarm. Življenje živih bitij v njej je 
v naših rokah, zato me zanima kaj bosta ta dva projekta prinesla obkolpskim krajem, kaj 
pridobimo in kako bomo reševali situacijo z jezovi? 

 
ODGOVOR: Odgovor je bil podan na seji OS. 
 
Miha Vardijan: 
1. Kaj se dogaja s košnjo ob glavnih cestah? Trava je zelo visoka in že ogroža varnost v 
prometu.  
 
ODGOVOR: Vzdrževalci cest, bodisi državnih ali občinskih, imajo določen letni program 
vzdrževanja cest, ki je vezan na finančna sredstva. Kolikor vemo so v letnem planu dve košnji 
obcestnih pasov v sezoni. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2.  Kdaj bo objavljen razpis za pridobitev sredstev za oživitev vaških jeder? 
 
ODGOVOR: 15. 6. 2023 je bil na spletni strani občine Črnomelj objavljen razpis »Črnomaljske 
akcije«. Rok za prijavo je 31. 7. 2023. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 



 
3. Kdaj bo izbrani izvajalec dostavljal gramoz za ceste po krajevnih skupnostih? 
 
ODGOVOR: Ko smo od vseh krajevnih skupnosti prejeli lokacije dostave gramoza in 
kontaktne osebe, smo konec maja 2023  podatke posredovali izvajalcu razvoza gramoza. Ta 
razvoz gramoza za nekategorizirane javne poti že izvaja. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Do sedaj smo redno na OS obravnavali letna poročila šol, sprejeli ravnatelje in jim dali 
možnost, da nam na kratko predstavijo delo šole za nazaj in izzive za naprej, lahko smo kaj 
vprašali. Zdaj tega ni. Vem, da poročanje ni zakonsko obvezujoče, se mi zdi pa prav, da 
občina kot ustanovitelj poročila obravnava. Lahko je to samo Odbor za družbene dejavnosti 
ali tudi Občinski svet, to je stvar odločitve OS. Ne zdi se mi prav, da se na Občini kot 
ustanovitelju ne pogovarjamo sistematično o naših šolah. Ne spomnim se, da bi se bi kdaj na 
OS odločili, da poročil več ne bomo obravnavali (letni plan dela OS je preveč splošen, da bi 
bilo to iz njega razbrati)? Ali pač? Kdo, kdaj in zakaj se je odločil za prekinitev poročanj? 

 
ODGOVOR: Odgovor je bil podan na seji OS. 
 
2. V zadnjih mesecih je do nas iz različnih virov prišlo več informacij glede projekta 
Kanalizacija in čistilna naprava Dobliče. Gre za odziv občine na razpis za sredstva EU iz 
fonda za okrevanja in odpornosti na katerega se je javila občina. Kolikor sem uspela povezati 
besede vseh virov vključno z vami (o tem ste nam že večkrat govoril župan) je Občina 
Črnomelj za sofinanciranje projekta Kanalizacija in ČN Dobliče januarja lani oddala vlogo na 
razpis. Avgusta so bile v skladu z razpisom zahtevane dodatne pojasnitve in dopolnitve, na 
kar pa se občina ni pravočasno odzvala, zato je bila vloga, sicer uvrščena v sam vrh 
projektov, zavrnjena. Občina Črnomelj je ponovno oddala vlogo 1. 9. 2022. Vloga bi naj bila 
(ocenjujem na podlagi preteklih izkušenj) vsebinsko pregledana nekje sredi junija, glede na 
to, da je bil vsebinski del predmetne dokumentacije že dopolnjen, pa bi odločbo lahko prejeli 
sredi julija. Sledi uvrstitev v državni NRP, kar na Ministrstvu za finance traja približno en 
mesec, nato pa se pristopi k podpisu pogodbe o sofinanciranju. Občina Črnomelj si je takoj, 
ko se je uvrstila na seznam prejetih vlog, rezervirala 1.000.000,00 €, ki jih bo tudi prejela, če 
bo vloga vsebinsko ustrezna. Več kot milijon evrov ni mogoče pridobiti zaradi omejitve 
zgornje meje sofinanciranja v javnem razpisu. Zanima me: Ali so moje informacije prave? Kaj 
je razlog, da občina ni pravočasno dopolnila vloge? Če bo sklep pozitiven, za kar obstaja 
realna možnost, kako in kdaj misli občina pristopiti v investicijo? Kdaj je realno pričakovati 
začetek del? Investicija je povezana z rekonstrukcijo ceste skozi Dobliče. Občina še vedno ni 
pridobila vseh soglasij in ni odkupila vseh zemljišč. Ali to pomeni še dodatno izgubljeno leto 
ali več? Smiselno bi bilo to takoj urediti, saj bi morebiti lahko dobili sredstva iz drugega vira 
za drugo fazo projekta.  Zakaj to ni pripravljeno, če se pojavi možnost sofinanciranja? 
 
ODGOVOR: Ministrstvo za okolje in prostor je 11. januarja 2022 objavilo javna razpisa za 
sofinanciranje manjših sistemov odvajanja in čiščenja odpadne vode (pod 2.000 PE) ter 
manjših vodovodnih sistemov (pod 10.000 prebivalcev) v okviru Načrta za okrevanje in 
odpornost. Ker je bilo razpisano samo po okoli 54 MIO EUR/razpis za celotno državo, 
predvidevali pa smo hitro »porabo« teh sredstev, smo vlogi poslali že 19. 1. 2022 (za 
Kanalizacijo in ČN Dobliče) in 25. 1. 2022 (za projekt »Dograditev vodovodov v občini«). Po 
razpisih naj bi bile odločitve o podporah izdane v dveh mesecih. 
Pogoji javnih razpisov so se 29. 4. 2022 spremenili, sprememba razpisa za vodovode je bila 
takšna, da več nismo mogli dobiti sofinanciranja niti za vodovod za naselji Špeharji in Hrib, ki 



se bi oskrbovala iz lokalnega vodovodnega sistema Sinji Vrh. Dopolnitve vloge po pozivu 
MOP konec maja 2022 zato nismo oddali, rok za dopolnitev je bil 30 dni. 
Poleg sprememb razpisov so se od objave naprej postavljala vprašanja in objavljali odgovori 
iz katerih smo ugotavljali, kaj vse bi treba v vlogi popraviti ali dopolniti. Na vprašanje, ali bo 
kanalizacija za naselje Grič pri Dobličah, ki je v 1. vodovarstvenem območju (VVO I) in v 
območju Natura 2000 (zmanjšal bi se tudi vpliv človeka na črno človeško ribico), nima pa 
sicer določena aglomeracija po uredbi vlade, smo odbili najprej odgovor da bo, nato da ne. 
To seveda zahteva spremembo vloge, ker je potrebno narediti novo razdelitev med 
upravičene in neupravičene stroške. Tudi zaradi podražitev gradenj smo ugotavljali, da bo 
potrebno izdelati nov investicijski program za to investicijo, ki je sedaj ocenjena na 
3.214.021,18 EUR. 
Poziv za dopolnitev vloge za sofinanciranje Kanalizacije in ČN Dobliče smo prejeli 8. avgusta 
2022, rok za dopolnitev je bil 8 dni, kar je dejansko pomenilo 5 delovnih dni. V tako kratkem 
času med dopusti vloge ni bilo mogoče dopolniti, pa tudi sicer smo na sestanku na MOP dne 
24. 8. 2022 ugotavljali, da bo treba oddati novo vlogo zaradi večjih sprememb v njej. To za 
sofinanciranje ni bilo problematično, ker vsa sredstva še niso bila dodeljena, dodelijo pa se 
po vrstnem redu takrat, ko je vloga popolna. Novo vlogo smo oddali 1. septembra 2022, na 
povpraševanje 10. oktobra 2022 sem dobil odgovor, da je vloga na 75. mestu in formalno 
popolna, vsebinsko pa bi lahko bila pregledana okoli novega leta, ker so pregledovali 20. 
vlogo. Do danes nismo prejeli še nobenega obvestila o pregledu ali sklepa o odobritvi 
sofinanciranja. Morda niso imeli v mislih novo leto 2023? 
Kdaj je realno pričakovati izgradnjo te investicije in za njo še prometne ureditve Dobliče, ne 
moremo napovedati. Za to prometno ureditev imamo letos predvidene odkupe zemljišč, za 
kar se katastrski elaborat iz projektne dokumentacije za izvedbo - PZI dokončuje. Z Direkcijo 
RS za infrastrukturo smo v kontaktih in smo se dogovorili glede projektiranja in odkupov, 
glede izvedbe pa se še bomo.  
Bosta pa kljub sofinanciranju ti investiciji velik zalogaj za občino, zato smo na MOP že poslali 
vlogo za dodatne vire sofinanciranja in opravili sestanek pri državnem sekretarju. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Ob koncu preteklega mandata sem podala svetniško vprašanje glede delovanja 
bioplinarne. Rečeno je bilo, da bioplinarna do marca 2023 ne deluje, ker je v renovaciji. 
Zanima me, kaj se je renoviralo in kaj izboljšalo? Ali obnova zadošča pogojem, ki bodo 
zahtevani v novem obratovalnem dovoljenju? Od kje bioplinarna uvaža odpad (govori se, da 
zopet pol Slovenije vključno z Veolio dovaža odpad)? Kje se poliva biognojevka (koliko po 
Beli krajini in koliko zunaj nje?)   
 
ODGOVOR: Vprašanje smo posredovali na Petrol d.d. 
 
Renata Butala: 
1. Podjetniški inkubator:  V lokalnem okolju je slišati govorice o različni ceni najemnine 
za Podjetniški inkubator. Meni ste odgovorili 8 EUR, sedaj pa je slišati 12 EUR. Kaj je res? 
Kako se samofinancira? Koliko je outsorcinga pri izvajanju nalog inkubatorja? Ali nekoč 
zaposleni v inkubatorju še vedno izvajajo iste naloge preko svojih podjetij? Je to cenejše? V 
kakšnem obsegu deluje SPOT točka v inkubatorju? 
 
ODGOVOR: RIC Bela krajina ima s podjetjem Avto Krka d.o.o. sklenjeno Pogodbo o najemu 
poslovnih prostorov. Predmet pogodbe je najem 17 pisarn, s coworking prostorom, skupnim 
prostorom, sanitarijami v izmeri 859,70 m2, s souporabo skupnega stopnišča v 1. nadstropju, 
dvigala ter drugih skupnih delov (pripadajočega zemljišča ter skupne opreme in naprave v 
stavbi, ki so potrebno za rado najetih prostorov). Mesečna najemnina omenjenih prostorov je  



8,00 EUR/m2 na mesec + stroški, ki nastanejo zaradi uporabe poslovnega prostora in 
obratovalni stroški (strošek elektrike, vode, ogrevanja, odvod smeti…). Del najemnine plačajo 
tudi inkubirana podjetja, kateri imajo v inkubatorju svoje prostore.  
Za opravljanje osnovnih nalog inkubatorja ne najemamo podizvajalcev, to delo opravljajo 
izključno zaposleni na Javnem zavodu RIC Bela krajina. Tega, da bi v inkubatorju izvajali dela 
bivši zaposleni preko svojih podjetjih se nismo nikoli posluževali in nismo jim nikoli tudi nič 
plačevali. Bivši zaposleni ne opravljajo storitev za RIC Bela krajina preko svojih podjetij.  
V inkubatorju deluje tudi SPOT točka, katera se delno financira s sredstvi projekta Podporno 
okolje 2023. V tem projektu je RIC Bela krajina konzorcijski partner SPOT JV Slovenija. SPOT 
točka deluje na več področjih, na grobo lahko njihove aktivnosti razdelimo na SPOT 
svetovanje in SPOT mentoriranje. Več o spot točki lahko najdete na spletni strani https://ric-

belakrajina.si/sl/spot-svetovanje 

 
Odgovor pripravila: Barbara Papež Lavrič, direktorica RIC Bela krajina.  
 
2. Dejstvo je, da je čedalje več starostnikov, ki bodo potrebovali pomoč in nego. 
Pripravljen je predlog Zakona o dolgotrajni oskrbi. Kakšne aktivnosti planira občina na tem 
področju? 
 

ODGOVOR: Po pridobljenih informacijah je Ministrstvo za solidarno prihodnost podalo Zakon 
o dolgotrajni oskrbi  v medresorsko obravnavo. Predlog zakona je bil dan v javno obravnavo 
19. 5. 2023. Skupnost občin Slovenije, reprezentativno združenje občin, katerega članica je 
tudi Občina Črnomelj, je podala pripombe k predlogu zakona. Ključno za občine je: 
- da se natančno določi kakšne so njihove obveznosti v vsebinskem in finančnem smislu; 
- kaj je temeljna razlika med pomočjo na domu po Zakonu o socialnem varstvu, ter 

dolgotrajno oskrbo (DO) na domu, saj se Zakon o socialnem varstvu ne spreminja in so 
občine še vedno zavezane k plačilu domske oskrbe in pomoči na domu; 

- zakon predvideva, da se domovi preoblikujejo v DO za najmanj 80 % posteljnih 
zmogljivosti, 20 % ostaja klasična domska oskrba, ki naj bi bila v pristojnosti občine. 

Predlog zakona v 6. členu določa naloge lokalne samouprave: »Samoupravna lokalna 
skupnost uresničuje svoje naloge na področju DO s tem, da: 
1. v sodelovanju z Republiko Slovenijo razvija javno mrežo DO; 
2. spremlja izvajanje DO in delovanje javne mreže DO na svojem območju.« 
Samoupravna lokalna skupnost iz proračuna zagotavlja finančne vire za naloge iz 1. in 2. 
točke. V tem delu smo občine zaprosile za pojasnilo oziroma dopolnitev člena kako in v 
katerem delu sodeluje lokalna samouprava pri razvoju javne mreže DO. Predlog zakona pravi, 
da bo to natančneje opredelil šele nacionalni program, ki pa bo sprejet šele eno leto po 
uveljavitvi Zakona o DO, kar se občinam zdi malo pozno. 7. člen določa sprejetje 
nacionalnega programa in zavezuje občine k uresničevanju programa. Občine pa ne poznajo 
ne vsebinskih ne finančnih posledic in na to niti nimajo vpliva, saj 9. člen zakona v 
Strokovnem svetu za DO ne predvideva predstavnikov občine. 
Predlog zakona v 66. členu določa, da samoupravna lokalna skupnost za opravljanje DO na 
domu ob soglasju ministrstva, pristojnega za dolgotrajno oskrbo, ustanovi javni zavod. 
Ustanoviteljske pravice in obveznosti samoupravne lokalne skupnosti uresničuje občinski 
svet, če s predpisi, ki urejajo področje lokalne samouprave, ni določeno drugače. Ustanovitelj 
mora zagotoviti ustrezne materialne pogoje za delo javnega zavoda za DO in za razširitev 
zmogljivosti javnega zavoda za DO. Javno službo DO pa se lahko opravlja tudi na podlagi 
podeljene koncesije. Koncesijo za opravljanje javne službe DO na domu podeli samoupravna 
lokalna skupnost s soglasjem ministrstva, pristojnega za dolgotrajno oskrbo. Koncesijski akt 
sprejme občinski svet samoupravne lokalne skupnosti. 
Menimo, da bi nove/dodatne naloge občine, ki jih bodo morale zagotavljati in financirati, 
morale biti natančno določene in v kolikor se občinam naloži izvajanje nalog, je potrebno za 
izvajanje zagotoviti finančna sredstva, k čemer zavezuje tudi Zakon o lokalni samoupravi.  

https://ric-belakrajina.si/sl/spot-svetovanje
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Država mora za del storitev, katerih plačnice naj bi bile občine, finančno ovrednotiti in 
spremeniti tako, da ne bodo občine dodatno obremenjene. Občina bo tako kot vse ostale 
občine, pristopila k izvajanjem aktivnosti, ki bodo predpisane s strani zakona. V kolikor bodo 
sprejet zgoraj naveden način izvajanja DO na domu, bo o tem moral biti seznanjen občinski 
svet. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
3. Pred štirimi leti je bila narejena reorganizacija občinske uprave s pomočjo zunanjega 
svetovalca. Predvidevam, da je bila narejena evalvacija in kakšni so učinki le-te po toliko 
letih? Kakšni so bili stroški svetovanja, preurejanja prostorov,…? 
 

ODGOVOR: Vsaka organizacija skozi različna obdobja svojega razvoja in poslovanja pride do 
točke, kjer se je potrebno odločiti za reorganizacijo. Pomembno je, da se vodilni tega 
pravočasno zavejo in da uspešno reorganizirajo svoje poslovanje. V današnjem hitrem 
tempu in dobi modernizacije je reorganizacija nekaj vsakdanjega in podjetja se skoraj vsako 
leto reorganizirajo, da se tako učinkovito pripravijo na zahteve sodobnega poslovanja. 
Tudi Občina Črnomelj, se je z nastopom županovega mandata, reorganizirala. Največji razlog 
je bil v potrebi po vzpostavitvi projektne pisarne, ki bi bila pripravljena na učinkovito črpanje 
evropskih sredstev in pripravo projektov za prihajajoče razpise. Na nivoju oddelkov je prišlo 
do optimizacije in sicer združitve oddelka za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo z oddelkom 
za okolje in prostor.  
V projektno pisarno je bil prerazporejen kader z največ izkušnjami pri pripravi projektne 
dokumentacije in vodenju projektov. Posebne zunanje evalvacije in s tem dodatnih stroškov, 
nismo delali, saj ni potrebe po tem, ker ocenjujemo, da projektna pisarna in celotna uprava 
deluje učinkovito. Prepoznani smo tudi kot primer dobre prakse, na nivoju organizacije 
občinske uprave. Dokaz za to je veliko pridobljenih razpisov (v obdobju od leta 2019 do prve 
polovice leta 2023) in sicer Obnova ter oživitev pritličja gradu Črnomelj (Branilci krone in 
meja), Obnova grajske kleti, Izgradnja ekonomsko poslovne infrastrukture v TRIS Kanižarica 
3. del, Gradnja Vrtca Loka, Statična sanacija in obnova prostorov v Dijaškem domu, 
Dograditev Osnovne šole Dragatuš, Gradnja nove Osnovne šole Loka, Gradnja športnega 
parka Loka (kolopark) in ostali.  
Stroški svetovanja so znašali približno 11 tisoč EUR. V te storitve je zajeto svetovanje pri 
reorganizaciji, izdelava Kodeksa komuniciranja v Občini Črnomelj, izobraževanje zaposlenih 
in vodilnega kadra na področju vodenja in komuniciranja s strankami.  
 
Preurejanje in modernizacija dotrajanih pisarniških prostorov ni povezano z reorganizacijo, 
temveč z zagotavljanjem dostojnih prostorov tako za zaposlene kot naše občane, ki prihajajo 
na občino. Strošek menjave dotrajanega pohištva v vseh pisarnah je v obdobju od leta 2019 
do prve polovice leta 2023 znašal približno 65 tisoč EUR. Od tega zneska smo lahko za 
pokrivanje invalidskih kvot uveljavili okoli 11 tisoč EUR. Ostali stroški preurejanja dotrajanih 
prostorov kot so menjava in brušenje parketov, prestavitev vratarnice, menjava dotrajane 
električne napeljave, beljenje prostorov, prenova stropov, nabava steklenih pregrad na 
sprejemnih pultih za stranke (zašita pred COVID 19) so znašali okoli 80 tisoč EUR v obdobju 
od leta 2019 do prve polovice leta 2023. Skupaj je bilo prenovljenih 18 pisarn. S celovito 
prenovo občinskih prostorov smo tako zagotovili urejene in prijetne prostore za zaposlene za 
kar nekaj let.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 
 
 



Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V gradivu pri točki 2 »Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine« 
je zapisano, da bo Sprememba OPPN TRIS - romski del iz OPPN TRIS Kanižarica izločena ob 
naslednji spremembi OPN-ja. Kdaj se predvideva začetek postopka spremembe OPN-ja? 
 

ODGOVOR: Začetek postopka spremembe OPN se predvideva v letu 2024.  
 
Odgovor pripravila: Brigita Starešinič, OU. 
 
Janez Perušič: 
1. Nasproti slaščičarne na Kolodvorski cesti iz stavba odpada omet, strešniki, ki 
predstavljajo nevarnost za pešce, avtomobile. Sama stavba, v takšnem stanju kot je, tudi  
kazi videz okolja. Naj pristojne inšpekcijske službe ukrepajo.  
 

ODGOVOR: Glede objekta na Kolodvorski 24 sem opravil ogled na kraju. Objekt je v slabem 
stanju, zlasti omet. Potekajo aktivnosti za ugotovitev lastnikov (kolikor sem izvedel, jih naj bi 
bilo vsaj 5 in nekaj od tega tudi v tujini, Kanadi). Ko ugotovimo  lastništvo, sledijo postopki v 
skladu z zakonodajo. V primeru, ko so lastniki v tujini, sploh pa če ni urejeno dedovanje, so 
postopki zalo komplicirani. 
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, MIR. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Na Slovenske železnice naj se naslovi dopis o vprašanju glede varnosti viadukta 
Otovec. Opažamo, da tam vlak vozi od 5 do 10 km/h. Tudi zamude vlakov so enormne, dijaki, 
ki se vozijo v šolo v Nm zamujajo k pouku. Kdaj nameravajo železnice stanje sanirat? 
 
ODGOVOR: Vprašanje smo posredovali na Slovenske železnice. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Alojz Puhek: 
1. Kako razmišljata Komunala Črnomelj in občinska uprava glede dostopa starejših 
občanov, invalidov, idr. na pokopališče Vojna vas? Na pokopališče namreč ne smeš priti z 
avtomobilom, od parkirišča pa občan, ki težko hodi, je na invalidskem vozičku zelo težko 
pride do pokopališča. Se razmišlja o kakšnem parkirišču? Redarji kaznujejo, če ljudje pridejo 
z avtomobilom do pokopališča in sicer z globo 150 eur. 
 

ODGOVOR: Odgovor je bil podan na seji.  
 
Tatjana Kmetič Škof: 
1. Krajani Dolenje vasi želijo, da se ob gradnji optike kompleksno uredi tudi kanalizacija, 
vodovod in cesta, ki je v zelo slabem stanju. Pričakujejo pisni odgovor. 
 
ODGOVOR: Poznana nam je potreba po obnovi vodovoda in javne poti, ki vodi od pokopališča 
Vojna vas do konca naselja Dolenja  vas. Že pred nekaj leti smo poskušali izvesti to obnovo 
vsaj do kmetije Sever, pa to zaradi neurejenega lastništva kategorizirane javne poti JP 
554601 ni bilo mogoče. To lastništvo je sedaj urejeno,  žal v proračunu občine za leto 2023 ni 
nobenih sredstev za obnovo vodovoda in ceste, pa tudi za fekalno kanalizacijo ne. Ta sicer 
po državni uredbi za naselje Dolenja vas ni zahtevana (ker ni za to določena aglomeracija), bi 
pa bilo smiselno, da se vsaj strnjeni del naselja Dolenja vas preko črpališča priključi na 
bližnjo centralno ČN Črnomelj, ki je pod Vojno vasjo. Izvedba ostale gospodarske javne 
infrastrukture sočasno z optičnim omrežjem v letu 2023 ni izvedljiva, vprašanje je tudi, ali bo 



za tako veliko investicijo možno zagotoviti sredstva v naslednjem letu. Obnoviti je namreč 
potrebno 1,7 km ceste z odvodnjavanjem ter vodovoda, če še dogradimo fekalno kanalizacijo 
dolžine okoli 600 m za strnjeni del naselja s črpališčem, govorimo o investiciji v višini okoli 
1,1 mio EUR. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

2. V Ulici pod gozdom je potrebno dokončati oz. postaviti mejnike. 
 
ODGOVOR: V pogodbenem predračunu za izgradnjo projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne 
vode v porečju Kolpe – občina Črnomelj«, v okviru katerega so dograjene manjkajoče fekalne 
kanalizacije in črpališča v mestu Črnomelj, je tudi postavka za obnovo mejnikov, ki se 
poškodujejo ob gradnji. 
Zahteve posameznih lastnikov smo posredovali izvajalcu, ki obnovo mejnikov naroči 
pooblaščenemu geodetu. V Ulici pod gozdom je geodetu naročena postavitev mejnikov trem 
lastnikom, izvedena bo v roku enega meseca.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. V nekaterih vaseh, kjer so gasilske omarice, ni gasilskih cevi. Naj se po celotni občini 
preveri stanje le-teh.  
 
ODGOVOR: Hidrantne omarice po vaseh so v večini primerov postavljene preko krajevnih 
skupnosti ali prostovoljnih gasilskih društev, ki tudi vzdržujejo hidrantne omarice, ki so jih 
postavili. Podana ugotovitev in pobuda je bila posredovana na KS in PGD, da se preveri stanje 
hidrantnih omaric in cevi. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 


